
HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

 

 

ZAPISNIK 
 

S redovne izborne sjednice Skupštine Hrvatskog pikado saveza održane 27. srpnja 2024. godine s 

početkom u 13:10 sati u Hrvatskom pikado centru u zagrebačkoj Dubravi, Avenija Dubrava 238. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik HPS-a Ivan Močić. 

 

Nakon pozdrava nazočnim članovima Skupštine predsjednik je predložio sastav Komisije za verifikaciju 

mandata. 

Članovi Skupštine su jednoglasno izabrali predloženu komisiju za verifikaciju mandata i to: 

 

- Senad Omerčić, predsjednik 

- Igor Knežević, član 

- Gabriela Kljaić, član 

 

Nakon što su izvršili uvid u vjerodajnice i ostalu priloženu potrebnu dokumentaciju, predsjednik 

Komisije za verifikaciju mandata Senad Omerčić je pročitao izvješće komisije i ustvrdio sljedeće: 

 

- na sjednici je od ukupno 33 članova skupštine s pravom glasa nazočno 23 članova s pravom glasa, 

- u skladu sa odredbom članka 35. stavak 1. Statuta HPS-a prisustvuje dovoljan broj članova s pravom 

glasa za donošenje pravovaljanih odluka 

 

- Pet saveza poslalo je sedam zamjenskih predstavnika koji će na ovoj sjednici Skupštine zastupati svoje 

saveze: 

- Luka Firšt, predstavnik PS Koprivničko-križevačke županije umjesto Marinka Marića, 

- Darko Gašpar, predstavnik PS Koprivničko-križevačke županije umjesto Miroslava Pintareka, 

- Mihael Rodek, predstavnik PS varaždinske regije umjesto Mihaela Srage, 

- Mario Habulan, predstavnik PS varaždinske regije umjesto Marija Perkušića, 

- Filip Lagator, predstavnik PS Splitsko-dalmatinske županije, umjesto Eduarda Akrapa, 

- Kristian Pleša, predstavnik PS Šibensko-kninske županije, umjesto Ante Pešića, 

- Nataša Jagaš, predstavnik PS Karlovačke županije, umjesto Tihomira Mamića, 

 

 

Nazočni članovi s pravom glasa: 

 

1. Ivan Močić, predsjednik HPS-a, 

2. Filip Lagator, zastupnik PS Splitsko-dalmatinske županije, 

3. Predrag Penić, zastupnik PS Zagrebačke županije, 

4. Vedran Komar, zastupnik PS Zagrebačke županije, 

5. Davor Mikan , zastupnik PS Karlovačke županije, 

6. Nataša Jagaš, zastupnica PS Karlovačke županije, 

7. Igor Knežević, zastupnik PS Brodsko-posavske županije, 

8. Tomislav Vidović, zastupnik PS Brodsko-posavske županije, 

9. Hrvoje Hajnić, zastupnik PS Grada Zagreba, 

10. Miroslav Grubeša, zastupnik PS Grada Zagreba, 

11. Darko Gašpar, zastupnik PS Koprivničko-Križevačke županije, 

12. Luka Firšt, zastupnik PS Koprivničko-Križevačke županije, 

13. Stjepan Kolar, zastupnik PS Krapinsko-Zagorske županije, 

14. Igor Pasanec, zastupnik PS Krapinsko-Zagorske županije, 

15. Milenko Perić, zastupnik PS Dubrovačko-neretvanske županije, 



16. Gabriela Kljaić, zastupnica PS Dubrovačko-neretvanske županije 

17. Kristian Pleša, zastupnik PS Šibensko-Kninske županije, 

18. Stanislav Polovina, zastupnik ZPK Sisačko-moslavačke županije, 

19. Senad Omerčić, zastupnik ZPK Sisačko-moslavačke županije, 

20. Mihael Rodek, zastupnik PS Varaždinske regije, 

21. Mario Habulan, zastupnik PS Varaždinske regije, 

22. Tomislav Franjić, zastupnik PS Bjelovarsko-bilogorske županije, 

23. Mario Holi, zastupnik PS Bjelovarsko-bilogorske županije, 

  

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili izvješće o verifikaciji mandata. 

 

Potom je predsjednik saveza Ivan Močić predložio da se za zapisničara izabere Filip Lagator a za 

ovjerovitelje zapisnika Miroslav Grubeša i Kristian Pleša. 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili navedeni prijedlog. 

 

Nakon toga predsjednik je otvorio raspravu o predloženom dnevnom redu kojeg su članovi Skupštine 

dobili u sklopu poziva za sjednicu Skupštine. 

Nije bilo rasprave o predloženom dnevnom redu pa je predsjednik stavio na glasovanje slijedeći  

 

Dnevni red: 

 

1. Predstavljanje financijskog plana za razdoblje od 01. 01. 2025. godine do 

31.12.2025. godine 

2. Razno 

 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili predloženi Dnevni red. 

 

AD 1.) Predstavljanje financijskog plana za razdoblje od 01. 01. 2025. godine do 

31.12.2025. godine 
 

 

Predsjednik HPS-a Ivan Močić zamolio je dopredsjednika HPS-a Hrvoja Hajnića da predstavi 

financijski plan za narednu kalendarsku, 2025g.  

Dopredsjednik je izvjestio Skupštinu o financijskom planu, istaknuo koje su njegove ključne 

komponente(prihodi i rashodi), te naglasio kako postoji mogućnost rebalansa istog ukoliko dođe do 

nekih očekivanih troškova (naslijeđeni sudski spor i naplata odvjetničkih usluga). 

Stoga je predložio Skupštini usvajanje financijskog plana za period 01.01. do 31. 12. 2025 godine 

Nakon što rasprave nije bilo predsjednik je dao ovu točku dnevnog reda na glasovanje. 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili financijski plan za 2025g. 

 

 

 

 

AD 2.) Razno 

 

Kako je i prethodno najavljeno, ovu točku, po prirodi najzanimljiviju ostavili smo za ovu sjednicu i 

odmah radno krenuli na analiziranje i usvajanje točaka iz programa predsjednika Ivana Močića za 

razdoblje 2024-2028. Evo kratkog podsjetnika na te programske točke: 

- Sinkronizacija rada svih županijskih saveza 

- Dodatna prilagodba kategorizacija igrača ili potpuno ukidanje 



- Detaljne korekcije natjecateljskog pravilnika 

- Organizacija nekog od međunarodnih natjecanja ( WDF, IDF ) 

- Dodatna popularizacija i promocija pikada putem novih sadržaja za vrijeme natjecateljske 

sezone 

- Dodatna animacija juniora po županijskim savezima u suradnji s osnovnim i srednjim školama 

- Dovođenje novih sponzora 

- Ulaganje u profesionalniju opremu za prijenose uživo svih službenih HPS natjecanja 

- Nacionalna pojedinačna liga 

 

Krenulo se u detaljnu analizu i pojašnjenje stavki kao i glasanje za iste, pa krenimo redom: 

 

- U natjecateljskoj sezoni 2024/2025 uvodi se DO (double out) izlaz za sva natjecanja, što je bilo 

i najavljeno na prošloj izbornoj skupštini prije godinu dana. Također se ukidaju kategorizacije 

što će utjecati na transfere igrača među ligama gdje sad nema ograničenja. 

 

Članovi Skupštine su ovaj prijedlog jednoglasno usvojili. 

 

- Broj krugova za igru u jednom legu se ograničava na 15 krugova  
 

Članovi Skupštine su ovaj prijedlog usvojili sa 19 ZA, 2 PROTIV i 2 SUZDRŽANA 

 

- Broj ekipa po ligama; ova točka je izazvala dosta prijedloga i komentara da bi se nakraju 

usvojilo sljedeće: 

12 ekipa ( B i C liga) 

13 i više ( A, B i C liga), uz napomenu kako je ostavljen period prilagodbe od dvije sezone budući da se 

neki manji savezi boje reakcije od strane igrača. Pojašnjeno je kako se sve radi zbog dodatne 

popularizacije i profesionalizacije pikada, svi moramo težit ka boljemu, a na ovaj način ćemo pokušati 

„doskočiti“ učestalim „migracijama“ u niže lige. Bitno je napomenuti kako novoosnovana A liga u tom 

slučaju mora imati minimalno 4 ekipe.  

 

Članovi Skupštine su ovaj prijedlog jednoglasno usvojili 

 

- Format masters turnira; kod ove točke koja je u prethodnom mandatu dosta iskristalizirana 

dodatno je odlučeno kako veća odvajanja idu prema A ligi na mastersima, na način da će se u 

A ligi dijeliti nagrade do 8. mjesta, dok će u B i C ligi to biti do 3. mjesta.  

 

Članovi Skupštine su ovaj prijedlog jednoglasno usvojili 

 

- Disciplina PAROVI; od ove sezone ova disciplina se u svim natjecanjima igra na jednu stazu. 

 

Članovi Skupštine su ovaj prijedlog jednoglasno usvojili 

 

- Angažman „stranaca“ u klubu; usvojen je prijedlog kako se ne limitira broj stranaca unutar jedne 

ekipe koja nastpa unutar kluba, ali taj igrač mora odigrati 25% ukupnih ligaških mečeva te 

sezone a da pritom unutar jedne ligaške utakmice mora odigrati minmalno 1 meč. 

 

Članovi Skupštine su ovaj prijedlog jednoglasno usvojili 

 

- „STEEL“ ekipa ili ekipa klasičnog pikada mora biti sastavljena od igrača koji djeluju unutar 

jednog kluba. 

 

Članovi Skupštine su ovaj prijedlog jednoglasno usvojili 

 

- KUP natjecanje je od ove sezone obavezno za ekipe iz svih liga. 

 



Članovi Skupštine su ovaj prijedlog jednoglasno usvojili 

 

 

- Dodatno je naglašeno usuglašavanje oko ekipa i klubova i saveza u mandatu, oko čega smo 

prethodne sezone koja je bila kao neka faza prilagodbe već sve obavijestili, kako je nužno da 

prije početka natjecateljske sezone SVI budu u mandatu. 

 

Članovi Skupštine su ovaj prijedlog jednoglasno usvojili 

 

 

 

 

Predsjednik HPS-a Ivan Močić je utvrdio da su iscrpljene sve točke Dnevnog reda te je zaključio 

sjednicu u 14.45 sati 

 

 

 

 

       ___________________ 

               Ivan Močić 

               Predsjednik  

 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

 

1.Miroslav Grubeša_____________________ 

 

                                                   2. Kristian Pleša ________________ 
 


